
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 48. posiedzeniu Senatu
w dniu 4 lutego 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Proszê o podanie informacji na temat tego, ilu rolników w roku ubieg³ym skorzysta³o z ubezpieczeñ

rolnych na mocy ustawy o ubezpieczeniach upraw rolnych i zwierz¹t gospodarczych z 27 lipca 2005 r.
Jakiej powierzchni upraw rolnych dotyczy³y te ubezpieczenia i jakie kwoty z bud¿etu pañstwa zosta³y
wyasygnowane na ten cel?

Zgodnie z prawem Unii Europejskiej od 2010 r. mo¿liwoœci skorzystania z pe³nego wsparcia z bud¿e-
tu pañstwa, w przypadku wyst¹pienia klêski ¿ywio³owej, bêd¹ mieli tylko rolnicy, którzy ubezpieczyli co
najmniej po³owê powierzchni upraw rolnych. W jaki sposób Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi za-
mierza zachêciæ rolników do ubezpieczenia upraw rolnych? Chodzi w szczególnoœci o tych rolników,
którzy tego nie planuj¹.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




